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第一条 本附加险合同须附加于各种责任保险（以下简称“主合同”）项下。

第二条 本附加险合同与主合同相抵触之处，以本附加险合同为准。本附加险合同未约

定事项，以主合同为准。主合同效力终止，本附加险合同效力亦同时终止；主合同无效，

本附加险合同亦无效。

凡涉及本附加险合同的约定，均应采用书面形式。

第三条 被保险人保证被保险产品完全符合销售和/或分销地的强制性安全标准或其他

适用的法规，保险人对于由此引起的任何损失、损害或责任均不承担赔偿责任。



以下英文条款仅供参考，当中英文保单约定发生冲突之时，应以中文条款措辞为准。

Zhongan Online P&C Insurance Co., Ltd.

Mandatory Safety Standards Clause

Article 1 This endorsement is issued as part of the main policy.

Article 2 In case of any discrepancy or contradiction between this endorsement the main

policy, this endorsement shall prevail.

Except as it expressly states, this endorsement does not (1) modify any of the terms and c

onditions of the main policy, (2) modify the insurance period of the main policy.

If the main policy is invalid, this endorsement is invalid.

Anything modifies the terms and conditions of this endorsement shall be expressed in wri

ting.

Article 3Warranted that the insured products are in full compliance to the Mandatory

Safety Standards

and other applicable regulations where the products are sold &/or distributed. Otherwise,

The Insurer should have no duty to indemnify any losses, damage or liability arising out

of the above.
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